

No. 52313. Multilateral

COUNCIL OF EUROPE CONVENTION ON PREVENTING AND COMBATING VIOLENCE AGAINST WOMEN AND DOMESTIC VIOLENCE. ISTANBUL, 11 MAY 2011 [*United Nations, Treaty Series, vol. 3010, I-52313.*]

OBJECTION TO THE DECLARATION MADE BY UKRAINE UPON RATIFICATION TO THE CONVENTION*

Switzerland

Notification deposited with the Secretary-General of the Council of Europe: 21 July 2023

Registration with the Secretariat of the United Nations: Council of Europe, 1 May 2025

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 52313. Multilatéral

CONVENTION DU CONSEIL DE L'EUROPE SUR LA PRÉVENTION ET LA LUTTE CONTRE LA VIOLENCE À L'ÉGARD DES FEMMES ET LA VIOLENCE DOMESTIQUE. ISTANBUL, 11 MAI 2011 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 3010, I-52313.*]

OBJECTION À LA DÉCLARATION FAITE PAR L'UKRAINE LORS DE LA RATIFICATION À LA CONVENTION*

Suisse

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général du Conseil de l'Europe : 21 juillet 2023

Enregistrement au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Conseil de l'Europe, 1^{er} mai 2025

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.